
Sammanträdesprotokoll
2020-10-27

Kommunstyrelsen

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 113

Taxa Byggnadsnämnden 2021, KFS 20:2 (KS20/128)

Beslut

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att godkänna förslag till ny 
taxa för byggnadsnämndens verksamhet att gälla från 1 januari 2021.

_____
 
Reservationer
Hanna Svensson (S), Desirée Björk (Ö), Ulrika Sandin (MP) reserverar sig mot 
beslutet till förmån för eget yrkande.
 
_____
Yrkanden
Hanna Svensson (S) och Desirée Björk (Ö) yrkar på 80 % självfinansieringsgrad av 
bygglovstaxen.
 
Ulrika Sandin (MP) yrkar på att bygglovstaxan höjs gradvis under budgetperioden för 
att nå en kostnadstäckningsgrad som motsvarar 70% 2021, 80% 2022 och 90% 2023.
 
Propositionsordning
Ordföranden (M) ställer yrkandena under proposition och finner att 
kommunstyrelsens beslutar enligt liggande förslag.
_____

Sammanfattning
Förslag till taxehöjning samt justeringar av taxans innehåll

Beslutsunderlag
 §130 KSau Taxa Byggnadsnämnden 2021, KFS 20:2
 Beslut byggnadsnämndens taxa med bilaga tjänsteutlatande
 Tjänsteutlåtande Byggnadsnämndens Taxa 2021
 Förslag taxa Byggnadsnämnden 2021 rev1

Expedieras till
Kommunstyrelsen
Bygglovenheten
Planenheten
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Reservation Bygglovstaxa 2021

Miljöpartiet yrkar på att bygglovstaxan höjs gradvis under budgetperioden för att nå en 
kostnadstäckningsgrad som motsvarar 70% 2021, 80% 2022 och 90% 2023.

Framtagandet av detaljplaner är en samhällsfunktion som lägger grunden för den långsiktiga 
planeringen av ett samhälle. Vi anser att det bör vara ett kommunalt ansvar och att rådigheten över 
denna process bör ges stor prioritet i den kommunala budgeten. Vi vill förhindra att beslut som 
kommer att påverka kommunen för lång framtid tas godtyckligt på grund av att det råkar finnas en 
färdig detaljplan i ett specifikt område. Vi anser att planenheten ska ha tillräckliga resurser för att 
möjliggöra en flexibilitet och framförhållning i samhällsplaneringen. Vi menar att bygglovstaxan 
därmed ska ha en avsevärt mycket högre kostnadstäckningsgrad. Genom att exploatören står för en 
högre andel av bygglovskostnaden kan vi styra över mer resurser till detaljplanearbetet. I vårt förslag 
till budget lägger vi ett förslag där vi under budgetperioden gradvis höjer bygglovstaxan till 90% 
kostnadstäckning år 2023.

Ulrika Sandin Björn Osberg
Miljöpartiet de gröna Miljöpartiet de gröna
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